
Referat fra bestyrelsesmødet d.14.marts. 2023

Mødedeltagere: Søren N, Søren M, Torben, Gorm og Erik.

Herudover deltog:   Havnefogeden og revisor

Afbud fra: Lars, Christian og Martin

Formanden

• Der er kommet forespørgsel om HL vil  lægge vand til en flydende ”Sommercafé”. 
Bestyrelsen vil være positiv over for et sådan spændende tiltag som vil bidrage til 
mere aktivitet i havnen.

Bestyrelsen vil gå i dialog med folket bag projektet.

Havnefogden.

• Når det renoverede slæbested i den gamle havn bliver åbnet, vil det blive muligt at 
købe bomåbning via mobiltelefonen. 

• Liv Hansen har på vegne af Hou Sejlklub foreslået opsætning af en 
sodavandsautomat fra Carlsberg. 

Svar:

Bestyrelsen har behandlet forslaget og har besluttet at vi ikke finder at det er en god 
løsning fordi:

1. Der er et voldsomt strømforbrug. (8,5Kwh pr.døgn)

2. Der er både restauranter og en Brugs der sælger øl/vand og dem ønsker vi ikke 
at konkurrere med.

3. Vi ønsker ikke at 3.part (Carlsberg) på den måde driver forretning hos os.

4. Ved evt. fejl på automaten vil det være vores havnefoged der vil få alle 
henvendelser/klager.

Vi har indtil nu kunnet håndtere at klubber og havn selv står for salg af drikkevarer 
og finder ikke behov for at ændre på den politik.

    

NB: Næste møde afholdes tirsdag d.11.april 2023 kl.17.00.

Ref. Erik Pedersen 


